
                                             

Besluitenlijst raadsvergadering 10 en 11 juni 2020

Datum: 10 en 11 juni 2020

Tijd: 10 juni: 19:30 – 21:45 uur; 11 juni: 19:30 – 22:15 uur

Locatie: digitaal

Voorzitter: L.J.E.M. van Riswijk

Aanwezigen: Lokaal Belang: A.H.M. Albers (11 juni vanaf 20.05 uur), T.G.H. Boekhorst, 
E.G.B.M.  Buil, J.J. du Croix, E.R. van Essen, A. Ilhan, A. Ok, P.J.M. Putman, 
T.J.E.M. Riswick-Keultjes, H.F.G.M. Staring 
CDA: W.J.M. van Dinther, F.B.M. Evers, F.H.F. Jansen, G.H.J. Kleinherenbrink, 
J. de Nooij, H.T.W. Visser, W.L.J. Voetdijk-ten Have
PvdA: M.B.M. Jansen, M.R.A. Lap, N. Niebuur-Sluiter
SP: E.R. van der Schaft, L. van der Velden
VVD: R.A. Teunissen, P.A. Vos
D66: P.W.M. Pollmann
Sociaal Zevenaar: H.L.M. Meijer
GroenLinks:  B.M. Kagei 

Afwezig met 
kennisgeving: 11 juni: G.H.J. Kleinherenbrink (CDA)

1 Opening

De voorzitter opent om 19.30 uur de vergadering en heet de aanwezige raadsleden 
in de digitale vergadering van harte welkom.

2 Vaststellen agenda

De voorzitter stelt vast dat agendapunt 13 “Gemeentelijk Verkeers- en Vervoers-
plan” gewijzigd wordt van hamerstuk naar bespreekstuk omdat er een amende-
ment op dit agendapunt is ingediend.

Er wordt een ordevoorstel ingediend door de fractie van GroenLinks, ondersteund 
door de fractie van de SP, om agendapunt 6 “Bestemmingsplan buitengebied 
Zevenaar Noord (2018) vaststelling” te verplaatsen naar de volgende 
raadsvergadering. Het ordevoorstel wordt in stemming gebracht en wordt met 9 
stemmen voor en 18 stemmen tegen verworpen. Voor hebben gestemd de fracties 



van GroenLinks, SP, PvdA, D66 en VVD (9), tegen hebben gestemd de fracties van 
Lokaal Belang, CDA en Sociaal Zevenaar (18). 

Voor het overige wordt de agenda ongewijzigd vastgesteld.

3 Z/17/286690 Bekrachtiging geheimhouding

De raad besluit met algemene stemmen de opgelegde verplichting tot geheim-
houding van de memo uitleg vaststellingsovereenkomst De Zweekhorst en de 
getekende vaststellingsovereenkomst te bekrachtigen.

4 Vragenuur

4a. Beantwoorden schriftelijke vragen door het college
De volgende schriftelijke vragen zijn ingediend: 
1. SP en de PvdA inzake leerlingenvervoer
2. Lokaal Belang inzake een frauderende ambtenaar in Doetinchem
3. D66 inzake het organiseren van een kamp voor leerlingen van groep 8 na 1 juli 
2020

De fracties lichten kort de door hen gestelde vragen toe. 

College
Ad 1. Het afstandscriterium van 6 km is niet van toepassing op kinderen met een 
structurele handicap. Het staat vermeld onder de toelichting bij schoolsoort. Het 
college beaamt dat het vragenformulier ingewikkeld is. Ouders kunnen wel beroep 
doen op een consulent. Het aanvraagformulier zal worden herzien zodat het 
makkelijker is voor schooljaar 2021/2022. Naar aanleiding van de opmerkingen 
vanuit de raad dat het – net als de vorige keer – fout vermeld staat in de brief die 
ouders hebben ontvangen in die zin dat het artikel waarnaar gerefereerd wordt 
niet hetzelfde artikel is waaraan een indicatie wordt gegeven voor leerlingen-
vervoer met een bus, wordt de volgende toezegging gedaan: de brief die aan 
ouders verzonden wordt zal worden aangepast en het aanvraagformulier voor 
leerlingenvervoer zal worden herzien in die zin dat het voor ouders makkelijker zal 
zijn om het in te vullen; eind van het jaar zal dit nog aan de orde komen in het 
gesprek met de raad over het sociaal domein.

Ad 2. Portefeuillehouder laat weten dat het college hier druk mee bezig is en dat 
11 juni de antwoorden op de vragen (o.a. werkwijze (Zevenaar in control, 
functiescheiding, interne controles, fraudedriehoek) en het proces) naar de raad 
worden toegezonden. College ziet nu geen aanleiding voor fraude. Dit onderwerp 
kan nog met de auditcommissie besproken worden en de raad kan erop terug-
komen. 
De fractie van de SP laat weten de ingediende vragen ongepast en slecht getimed 
te vinden en distantieert zich van de vragen.



Ad 3. 
De portefeuillehouder meldt dat Zevenaar hier geen andere uitleg aan kan geven. 
Wat er vanaf 1 juli a.s. wel mogelijk is, is afhankelijk van de persconferentie van de 
Minister-President. Zevenaar neemt daarin geen andere houding aan. De hoop 
wordt uitgesproken dat scholen vanaf 1 juli a.s. iets kunnen organiseren. In de brief 
aan de scholen staat dat activiteiten nu niet tot de mogelijkheden behoren. De 
verantwoordelijkheid hiervoor ligt bij de schoolbesturen zelf. 

4b. Mededelingen college

Er zijn geen mededelingen vanuit het college. 

4c. Wijze van afdoening van de ingekomen stukken

De raad besluit de lijst ingekomen stukken conform behandeladvies vast te stellen.
De volgende brieven worden doorgeleid naar de Agendacommissie voor 
bespreking in de commissie:
- de fractie van GroenLinks verzoekt om agendering van brief nr. 27 “Motie 
gemeente Brunssum behoud autonomie lokale rekenkamer(functie)s”. De fractie 
wil weten wat de mening van de andere fracties is over hoe we de Rekenkamer 
gaan inrichten en wil graag van het college weten wat het gaat kosten.
- De fractie van Lokaal Belang verzoekt om agendering van brief nr. 15 “Factsheet 
1e kwartaal 2020 Ambulancezorg Gelderland-Midden (VGGM) 9 april 2020 
gemeente Zevenaar” voor de commissie Middelen waarbij de aanrijtijden over 
heel 2019 besproken kunnen worden en brief nr. 24 “Oproep diverse organisaties 
aan gemeenten om 500 vluchtelingenkinderen op te vangen in Nederland” voor de 
commissie Samenleving.

5 Vaststellen besluitenlijst van de vorige vergadering

De raad besluit met algemene stemmen de besluitenlijst van de raadsvergadering 
van 13/14 mei jl. vast te stellen.

6 Bestemmingsplan buitengebied Zevenaar Noord (2018) vaststelling 
(Z/16/245064) 

* Er zijn 3 amendementen en 2 moties ingediend:
- amendement PvdA Kwartiersedijk Babberich; de PvdA wil d.m.v. dit 
amendement nr. 53 Kwartiersedijk Babberich (paintballcentrum) uit de 
zienswijzenota halen omdat de zaak nog onder de rechter is
- amendement Lokaal Belang en PvdA Tutenburgsestraat; in het amendement 
wordt zienswijze nr. 42 (Tutenburgsestraat 4 en 6 te Giesbeek, manege) zodanig 
gewijzigd dat in het ontwerp-bestemmingsplan de bestemde burgerwoning 
(Tutenburgse-straat 6) de bestemming bedrijfswoning krijgt en dat deze wijziging 
ook opgenomen wordt in de bij het plan behorende verbeelding, regels en 



toelichting
- amendement VVD wijziging openingstijden horeca categorie 2a; de VVD wil 
d.m.v. dit amendement artikel 1.44 in de aangepaste regels zodanig aanpassen 
dat de openingstijden voor horecagelegenheden verlengd worden tot 24.00 uur 
(i.p.v. tot 22.00 uur). 
- motie Sociaal Zevenaar, PvdA, Lokaal Belang en VVD verruiming 
bedrijfsbebouwing LMB Roes te Zevenaar; in de motie wordt het college 
opgeroepen om samen met het bedrijf LMB Roes en de Provincie te kijken of 
lokaal maatwerk voor verruiming bedrijfsverbouwing voor Roes mogelijk is
- motie Sociaal Zevenaar en PvdA verruiming openingstijden Buitengoed de 
Panoven; in de motie wordt het college opgeroepen om de bestemming horeca 
met sluitingstijd 24.00 uur toe te kennen aan het Buitengoed de Panoven.

Gemeenteraad 
De fracties gaan bij de beraadslagingen in op de volgende aspecten:
- de ingediende moties en amendementen
- de grenstoegang en vervallen gebouwen bij de grens
- de overgangsregeling voor de horeca en de daarmee samenhangende verkoop-
baarheid van de horeca-gelegenheden
- grens buitengebied
- de op het laatste moment aangebrachte wijzigingen door het college
- de mogelijkheid voor inwoners tot achteraf herstel van omissies in het 
bestemmingsplan
- het onderscheid tussen het buitengebied/dorpskernen en het centrum en de 
daarmee samenhangende overlast

College
College laat weten afgelopen vrijdag de omissies aan de raad aangegeven te 
hebben en hoe daarmee is omgegaan. Voor het overige zijn er geen inhoudelijke 
veranderingen en is het aan de gemeenteraad. Het college zegt wat de grens 
betreft (brief Natuurmonumenten/vervallen gebouwen bij de grens) toe samen 
met de gemeente Emmerich te kijken naar een betere grenstoegang Nederland/ 
Duitsland en de vervallen gebouwen daar
De motie LMB Roes is uitvoerbaar, maar het is complex en er moet stringent mee 
omgegaan worden om het met maatwerk uit te voeren. Omissies kunnen achteraf 
opgelost worden via een pragmatische en snelle herziening met bekrachtiging in 
de raad. In de nota van uitgangspunten heeft het college het totale plangebied 
aangegeven en er is van niemand een aanleiding ontvangen waarom de 
Poelwijkerlaan niet bij het buitengebied zou kunnen behoren. Wat de 
Kwartiersedijk betreft volgt het college de lijn die er is. Het amendement is niet 
nodig en wordt juist lastiger omdat de vergunning is verleend. Zodra de uitspraak 
van de rechtbank er is, kan het plan desgewenst worden aangepast en appellant 
kan ook nog beroep aantekenen tegen dit plan. Amendement Tutenburgsestraat 
is uitvoerbaar; het is aan de gemeenteraad om hierover te besluiten. Wat de 
openingstijden horeca betreft, laat het college weten dat het geldt voor nieuwe 



gevallen. Er is een overgangsrecht waar niet aan getornd wordt. Er is per 
vorm/categorie horeca een andere sluitingstijd en ook in het centrum zijn aparte 
afspraken. De motie betreffende maatwerk voor Panoven is weliswaar 
uitvoerbaar, maar niet nodig. Er is volgens het college al maatwerk. Er is 
ondergeschikte horeca bij de herberg en die is alleen voor bezoekers van de 
camping. Er is ruimte voor 10 feesten en partijen per jaar die tot 02.00 uur mogen 
plaatsvinden. 

- Het amendement van de PvdA inzake Kwartiersedijk is d.m.v. hoofdelijke 
stemming verworpen. Voor hebben gestemd de leden Albers, Boekhorst, M. 
Jansen, Kagei, Lap, Meijer, Niebuur-Sluiter, Pollmann, Van der Schaft, Teunissen, 
Van der Velden en Vos (12), tegen hebben gestemd de leden Buil, Du Croix, Van 
Dinther, Van Essen, Evers, Ilhan, F. Jansen, Kleinherenbrink, De Nooij, Ok, 
Putman, Riswick-Keultjes, Staring, Visser en Voetdijk-ten Have (15) 
- Het amendement van Lokaal Belang en de PvdA inzake Tutenburgsestraat is met 
algemene stemmen aanvaard. 
- Het amendement van de VVD inzake wijziging openingstijden horeca categorie 
2a is d.m.v. hoofdelijke stemming verworpen. Voor hebben gestemd de leden M. 
Jansen, Kagei, Lap, Meijer, Niebuur-Sluiter, De Nooij, Pollmann, Van der Schaft, 
Teunissen, Van der Velden en Vos (11),  tegen hebben gestemd de leden Albers, 
Boekhorst, Buil, Du Croix, Van Dinther, Van Essen, Evers, Ilhan, F. Jansen, Klein-
herenbrink, Ok, Putman, Riswick-Keultjes, Staring en Voetdijk-ten Have (15). De 
heer Visser heeft op eigen verzoek niet deelgenomen aan de stemming.
- De motie van Sociaal Zevenaar, PvdA, Lokaal Belang en VVD inzake verruiming 
bedrijfsbebouwing LMB Roes is met algemene stemmen aanvaard.
- De motie van Sociaal Zevenaar en de PvdA inzake verruiming openingstijden 
Buitengoed de Panoven is d.m.v. hoofdelijke stemming verworpen. Voor hebben 
gestemd de leden M. Jansen, Kagei, Lap, Meijer, Niebuur-Sluiter, Pollmann, Van 
der Schaft, Teunissen, Van der Velden en Vos (10), tegen hebben gestemd de 
leden Albers, Boekhorst, Buil, Du Croix, Van Dinther, Van Essen, Evers, Ilhan, 
Kleinherenbrink, De Nooij, F. Jansen, Ok, Putman, Riswick-Keultjes, Staring, 
Visser en Voetdijk-ten Have (17). 

De raad besluit geamendeerd: 
1. De zienswijzennota voor het bestemmingsplan “Buitengebied Zevenaar Noord 
2018” vast te stellen inclusief de daarin voorgestelde wijzigingen, waarbij de 
reactie voor wat betreft zienswijze nr. 42 (Tutenburgsestraat 4 en 6 te Giesbeek) 
onder punt 7 gewijzigd wordt, zodanig dat ingestemd wordt met een wijziging op 
het ontwerpbestemmingsplan waarbij de bestemde burgerwoning (Tutenburgse-
straat 6) de bestemming bedrijfswoning krijgt.
2. Deze wijziging op te nemen in de bij het plan behorende verbeelding, regels en 
toelichting.
3. Het bestemmingsplan Buitengebied Zevenaar Noord 2018 gewijzigd vast te 
stellen, zowel in papieren vorm als digitaal overeenkomstig de daartoe behorende 
verbeelding, regels en toelichting.
4. Geen exploitatieplan als bedoeld in artikel 6.12 van de Wet ruimtelijke ordening 
vast te stellen.



Er heeft een hoofdelijke stemming plaatsgevonden. Voor hebben gestemd de 
leden Albers, Boekhorst, Buil, Du Croix, Van Dinther, Van Essen, Evers, Ilhan, 
Kleinherenbrink, De Nooij, F. Jansen, Meijer, Ok, Putman, Riswick-Keultjes, 
Staring, Visser en Voetdijk-ten Have (18), tegen hebben gestemd de leden M. 
Jansen, Kagei, Lap, Niebuur-Sluiter, Pollmann, Van der Schaft, Teunissen, Van der 
Velden en Vos (9).

Schorsing

Om 21:45 uur wordt de vergadering geschorst en afgesproken wordt dat deze op 
14 mei om 19.30 wordt hervat.

7. 1e Voortgangsrapportage (VGR) 2020  (Z/20/357058)

In deze 1e VGR wordt de gemeenteraad geïnformeerd over de stand van zaken 
voor wat betreft de realisatie en uitvoering van wat er in de begroting 2020 is 
afgesproken.

Er is een amendement van VVD, D66, PvdA, SP en Sociaal Zevenaar ingediend om 
de 1e Voortgangsrapportage voor kennisgeving aan te nemen (i.p.v. vast te stellen) 
en daarmee ook niet in te stemmen met de rubrieken “voorstel raad” zoals bij de 
activiteiten met een oranje en rode status is aangegeven.

Gemeenteraad 
De fracties gaan bij de beraadslagingen in op de volgende aspecten:
- het ingediende amendement en of de VGR nu vastgesteld of voor kennisgeving 
aangenomen moet worden
- de impact van de corona-crisis
- de constatering dat de VGR geen reëel beeld geeft van de huidige van stand van 
zaken
- de constatering dat de peildatum van de VGR 15 maart is en dus terugkijkt
- de structurele tekorten (met name op het sociaal domein en de inkomens-
voorzieningen) die de gemeente tegemoet gaat en waarvoor ook geen dekking is
- de oranje bolletjes in de VGR
- het in gebreke blijven van de Rijksoverheid
- het stellen van kaders voor het herstelplan
- de hoge informatiewaarde van de VGR
- de bezuinigingen op preventiemaatregelen
- de constatering dat “bestuurscultuur” op rood staat 
- complexere regelgeving
- vermeerdering kosten gemeenschappelijke regelingen
- het wegglippen van incidentele inkomsten naar het gat van de zorg
- de begrotingsbehandeling van 2019

College
College raadt het amendement af. De VGR eerst voor kennisgeving aannemen en 
daarna wijzigingen aanbrengen in de begroting is niet consequent. Mutaties 
kunnen bij de volgende rapportage aan bod komen. 



Het amendement van VVD, D66, PvdA, SP en Sociaal Zevenaar wordt d.m.v. 
hoofdelijke stemming verworpen. Voor hebben gestemd de leden M. Jansen, 
Kagei, Lap, Meijer, Niebuur-Sluiter, Pollmann, Van der Schaft, Teunissen, Van der 
Velden en Vos (10). De leden Albers, Boekhorst, Buil, Du Croix, Van Dinther, Van 
Essen, Evers, Ilhan, De Nooij, F. Jansen, Ok, Putman, Riswick-Keultjes, Staring, 
Visser en Voetdijk-ten Have hebben tegen gestemd (16).

De raad besluit om:
1. de 1e Voortgangsrapportage 2020 vast te stellen;
2. in te stemmen met de rubrieken “voorstel raad” zoals bij de activiteiten met een 
oranje en  rode status is aangegeven;
3. de realisatie van bezuinigingsvoorstel “uitbreiding Groot Holthuizen” in 2020 
met een positief bedrag van € 1.500.000 op te nemen in de 1e voortgangsrappor-
tage;
4. het nadelige saldo van deze rapportage (€ 4.425.000) ten laste te brengen van 
het begrotingsresultaat 2020.

Er heeft een hoofdelijke stemming plaatsgevonden. Voor hebben gestemd de 
leden Albers, Boekhorst, Buil, Du Croix, Van Dinther, Van Essen, Evers, Ilhan, De 
Nooij, F. Jansen, Ok, Putman, Riswick-Keultjes, Staring, Visser en Voetdijk-ten 
Have (16), tegen hebben gestemd de leden M. Jansen, Kagei, Lap, Meijer, 
Niebuur-Sluiter, Pollmann, Van der Schaft, Teunissen, Van der Velden en Vos (10).

8. Kaderbrief 2021 Samenwerking de Liemers (SDL) (Z/20/351386)

De raad besluit met algemene stemmen om een zienswijze in te dienen op de 
kaderbrief 2021 van de Samenwerking de Liemers (SDL).

9. Jaarrekening 2019 en begroting 2021-2024 Samenwerking de Liemers (SdL) 
(Z/20/357713)

Gemeenteraad 
De fracties gaan bij de beraadslagingen in op de volgende aspecten:
- de verwachte bezuinigingsvoorstellen van de Gemeenschappelijke Regeling 
Samenwerking de Liemers
- inzicht kostenverschuiving RID 

College
De discussie over de bezuinigingsvoorstellen zal gevoerd worden met de SdL en 
dit wordt ook uitdrukkelijk meegegeven bij de volgende begrotingscyclus. Daarbij 
zal ook onderscheid gemaakt worden tussen kosten die echt verminderen en 
kosten die tot stand komen door de verschuiving van de gemeentebegroting naar 
de begroting van het samenwerkingsverband.

De raad besluit met algemene stemmen om:
1. in te stemmen met de jaarrekening 2019 van de Gemeenschappelijke Regeling 
Samenwerking de Liemers;



2. in te stemmen met de conceptbegroting 2021-2024 van de Gemeenschappelijke 
Regeling Samenwerking de Liemers;
3. het college op te dragen de zienswijze van de raad over de jaarrekening 2019 en 
de conceptbegroting 2021-2024 kenbaar te maken aan de SdL.

10. Zienswijze BVO DRAN Ontwerp Meerjarenbegroting 2021-2024 (incl. 
gewijzigde begroting 2020) (Z/20/355523)

Gemeenteraad 
De fracties gaan bij de beraadslagingen in op de volgende aspecten:
- het meegeven van doelstellingen aan de BVO DRAN om daadwerkelijk te 
bezuinigen en de wijze waarop (efficiency, beter organiseren/structureren)
- het ontbreken van een duidelijke inhoudelijke verklaring van BVO DRAN waarom 
de bezuinigingen niet gehaald worden 
- de indexatie van 6,7% per jaar en of die te maken heeft met de BPM stijging
- de deelnemende gemeenten in kennis stellen van de zienswijze van Zevenaar
- de wettelijke verplichting om te voldoen aan de vervoersvraag
- de open eind regeling
- de constatering dat de uitvoerder geen invloed heeft op de indicatiestelling en 
dat door de verhoging van indicaties de kosten stijgen
- de bekostiging vanuit de Provincie en het gesprek hierover aangaan met de 
Provincie
- de borging van zelfredzaamheid, kracht, kwaliteit en continuïteit in de 
businesscase
- het dient niet alleen over kosten en geld te gaan, maar ook het mee kunnen doen 
in de samenleving

College
Het college deelt de zorgen van de raad, zowel wat de vervoerskant als de 
inkomstenkant betreft. College gaat met andere gemeenten samen optrekken en 
ook samen met de Provincie kijken hoe de kosten van het vervoer beperkt kunnen 
worden. Ook de mobiliteitsvraag van inwoners wordt bekeken en eind van het jaar 
zal daar met de raad over gesproken worden bij de plannen voor het sociaal 
domein. Er worden op dit moment al diverse maatregelen genomen d.m.v. 
gesprekken met scholen, gezamenlijk vervoer, opvolgbaarheid etc. De kwaliteit en 
zorg voor kwetsbare inwoners staat voorop. De kostenstijging wordt voor een 
groot deel veroorzaakt door de BPM-stijging, maar ook door verzekerings- en 
personeelskosten. 

De raad besluit d.m.v. een hoofdelijke stemming om:
1. Kennis te nemen van de definitieve jaarstukken 2018;
2. Kennis te nemen van de voorlopige jaarcijfers 2019;
3. Kennis te nemen van de BVO DRAN Ontwerp Meerjarenbegroting 2021-2024 
(incl. gewijzigde begroting 2020) en alle bijbehorende stukken;
4. In te stemmen met de zienswijze op de BVO DRAN Ontwerp Meerjaren-
begroting 2021-2024 (incl. gewijzigde begroting 2020) en het bestuur van BVO 
DRAN hiervan in kennis te stellen.



Voor hebben gestemd de leden Albers, Boekhorst, Buil, Du Croix, Van Dinther, 
Van Essen, Evers, Ilhan, De Nooij, F. Jansen, Ok, Putman, Riswick-Keultjes, 
Staring, Visser, Voetdijk-ten Have, Kagei, Meijer, Pollmann, Teunissen en Vos (21). 
De leden M. Jansen, Lap, Niebuur-Sluiter, Van der Schaft en Van der Velden 
hebben tegen gestemd (5).

11. Jaarrekening RDL 2019 en Kaderbrief begroting 2021 (Z/20/356886)

Gemeenteraad 
De fracties gaan bij de beraadslagingen in op de volgende aspecten:
- de structurele tekorten door het aanbiedstation en de hoogte van de tarieven bij 
het aanbiedstation 
- efficiency-slag afvalverwerking aanbiedstation
- controlesysteem voor mensen buiten Zevenaar die afval komen brengen 
(Zevenaar is goedkoop)
- het stijgen van de verwerkingskosten en de wijze van verwerking van afval
- het stijgen van de afvalstoffenheffing en/of de OZB
- het verkrijgen van inzicht in de tarieven
- de vervuiler betaalt en de vraag daarbij wie dan de vervuiler is (hier als raad met 
elkaar over praten)
- de rol van de verpakkingsindustrie
- het stijgen van het aanbod van afval bij aanbiedstation door corona met daarbij 
de complimenten aan de medewerkers van het aanbiedstation

College
Toezegging: Er zal vóór de begroting door het college een informatieve 
raadsbijeenkomst georganiseerd worden over het afvalbeleid (en de vraag daarbij 
wie de kosten van afvalinzameling moet betalen)

De raad besluit met algemene stemmen om:
1. Geen reactie te geven op de jaarrekening 2019 van Reinigingsdienst De Liemers.
2. Een zienswijze in te dienen op de Kaderbrief 2021 om de kosten voor de 
begroting 2021 in ieder geval niet te verhogen.

12. Herziening Regionaal Programma Werklocaties (Z/19/346720)

Gemeenteraad 
De fracties gaan bij de beraadslagingen in op de volgende aspecten:
- de beperkingen die er nog steeds zijn voor bedrijven in het buitengebied aan de 
rand van Zevenaar
- de afbouw van de subsidie van de Provincie

De raad besluit met algemene stemmen om:
1. De schrapopgave voor bedrijventerreinen te laten vervallen;
2. Het toetsingskader voor bedrijfskavels voor XXL-logistiek vast te stellen;
3. Het Regionaal Programma Werklocaties in 2020 te herzien op basis van de 
uitgangspunten zoals geformuleerd in Advies Monitoring 2019 RPW, met 
uitzondering van 1c (Kantoren) en 1d (PDV).



13. Gemeentelijk Verkeers- en Vervoerssplan (GVVP) (Z/18/320388)

Er is een amendement door VVD, D66 en PvdA ingediend om de aanleg van
een noordelijke rondweg Zevenaar nadrukkelijk als extra ambitie toe te voegen 
aan de GVVP. 

Gemeenteraad 
De fracties gaan bij de beraadslagingen in op de volgende aspecten:
- het ingediende amendement over het opnemen van de noordelijke rondweg en 
de wens om de ambitie voor de noordelijke rondweg niet uit het oog te verliezen 
(evt. met een voetnoot in de GVVP)
- de parkeerring, met name richting sportvelden DCS
- het haalbaarheidsonderzoek centrumring
- (circulair) asfalt in het buitengebied
- de calamiteiten-route 

College
Het college ontraadt  het amendement. De noordelijke rondweg wordt pas 
interessant als het project ViA15 gerealiseerd is en dat is pas in 2024 het geval. Het 
college is van oordeel dat er eerst ervaringen moeten worden opgedaan met de 
verwerking van ViA15 en de andere manieren om het verkeer te leiden en dat dan 
nut en noodzaak van de rondweg bepaald kan worden. Er is een onderzoek gedaan 
waaruit bleek dat weinig zwaar vrachtverkeer er gebruik van zal maken. Het is een 
hoge investering met weinig effect op het verkeer. Aangeraden wordt om de 
ambitie on hold te zetten en deze mee te nemen bij de evaluatie van de ViA15. 
Toezegging:
Naar aanleiding van het ingediende amendement van de VVD, D66 en PvdA zegt 
het college toe de aanleg van een Noordelijke Rondweg Zevenaar als extra ambitie 
toe te voegen in de vorm van een voetnoot in het GVVP (Gemeentelijk Verkeers- 
en Vervoersplan Zevenaar)

Met de toezegging van het college wordt het amendement ingetrokken. 

De raad besluit met algemene stemmen om het Gemeentelijk Verkeers- en 
Vervoersplan Zevenaar, bestaande uit de documenten 'GVVP Deel 1 – Ambities' en 
'GVVP Deel 2 – Verkeersbeleid' vast te stellen.

14. HAMERSTUK Jaarrekening 2019 en begroting 2021 OmgevingsdienstJ Regio 
Arnhem (ODRA) (Z/20/355142)  

De raad besluit met algemene stemmen kennis te nemen van de jaarrekening 2019 
en een zienswijze in te dienen tegen de begroting 2021van de ODRA

15. HAMERSTUK Presikhaaf Bedrijven: Jaarstukken 2019 (Z/20/354856)

De raad besluit met algemene stemmen:
1. In te stemmen met de jaarrekening 2019 van Presikhaaf Bedrijven;



2. Het college op te dragen het gevoelen van de raad over de jaarrekening 2019 
kenbaar te maken aan Presikhaaf Bedrijven.

16. HAMERSTUK Jaarstukken MGR 2019, concept planvorming en begroting 
2020/2021-2024 (Z/20/356773)

De raad besluit met algemene stemmen:
1. Kennis te nemen van de jaarrekening en jaarverslag 2019 van de Modulaire 
Gemeenschappelijke Regeling Sociaal Domein Centraal Gelderland.
2. Kennis te nemen van en in te stemmen met het indienen van bijgevoegde 
zienswijze op:
a. de gewijzigde begroting 2020.
b. het uitvoeringsprogramma 2021.
c. de ontwerp-meerjarenbegroting 2021-2024.
van de Modulaire Gemeenschappelijke Regeling Sociaal Domein Centraal 
Gelderland.

17. HAMERSTUK Jaarstukken 2019 en begroting 2021 Regio Arnhem Nijmegen 
(Z/20/357026)

De raad besluit met algemene stemmen  kennis te nemen van de jaarrekening 
2019 en de begroting 2021 van de Regio Arnhem Nijmegen en alle
bijbehorende stukken en met een zienswijze op deze documenten te reageren, 
conform de bij het raadsvoorstel gevoegde conceptbrief.

18. HAMERSTUK Zienswijze financiële stukken Streekarchivariaat De Liemers en 
Doesburg (SALD) (Z/20/358447)

De raad besluit met algemene stemmen:
1. geen gebruik te maken van de mogelijkheid om bij het SALD een zienswijze in te 
dienen op de voorlopige Jaarrekening 2019;
2. geen gebruik te maken van de mogelijkheid om bij het SALD een zienswijze in 
te dienen op de kaderbrief met Ontwerpbegroting 2021;
3. het besluit voor zover van toepassing schriftelijk aan het dagelijks bestuur van 
het SALD mede te delen.

19. HAMERSTUK Verordening tarieven Lentebad 2020-2021 (Z/20/352362)

De raad besluit met algemene stemmen de Verordening tarieven Lentebad 2020-
2021 vast te stellen.

20. Moties vreemd aan de orde van de dag

Er zijn 2 moties vreemd aan de orde van de dag door de SP ingediend inzake 
maatwerk voor zzp'ers en noodsubsidie voor verenigingen en organisaties. Beide 
moties waren in de laatste raadsvergadering (14 mei) aangehouden. De motie 
zzp'ers is tussentijds gewijzigd.



De SP licht de moties toe. 

Motie maatwerk voor zzp’ers
Gemeenteraad 
De fracties gaan bij de beraadslagingen in op de volgende aspecten:
- het al dan niet toepassen van de kostendelersnorm bij TOZO2
- plan voor mensen die net buiten de boord vallen, evt. met hulp Provincie
- aandacht voor zzp’ers die echt in de problemen komen
- de hulp van de Rijksoverheid voor zzp’ers
- het scheppen van verwachtingen door de motie
- het budget voor het uitvoeren van de motie
- het betrekken van de raad bij het herstelplan
- het vasthouden aan wet- en regelgeving

College
De partnertoets wordt bij TOZO2 wel toegepast,  maar de kostendelersnorm niet. 
Het is mogelijk om  maatwerk toe te passen. Uitwonende jongeren van 18, 19 en 
20 jaar kunnen geholpen worden met bepaalde voorwaarden. Ze krijgen 
bijzondere bijstand als ouders niet willen of kunnen helpen. Het college acht de 
motie overbodig.

De motie maatwerk voor zzp’ers wordt verworpen d.m.v. hoofdelijke stemming. 
Voor hebben gestemd de leden M. Jansen, Kagei, Lap, Meijer, Niebuur-Sluiter, 
Pollmann, Van der Schaft, Teunissen, Van der Velden en Vos (10). De leden Albers, 
Boekhorst, Buil, Du Croix, Van Dinther, Van Essen, Evers, Ilhan, De Nooij, F. 
Jansen, Ok, Putman, Riswick-Keultjes, Staring, Visser en Voetdijk-ten Have 
hebben tegen gestemd (16).

De SP besluit de motie noodsubsidie aan te houden. 

21. Sluiting

De voorzitter sluit onder dankzegging de vergadering om 20.15 uur


